

行车记录仪

使用说明书 (CN)

一、硬件安装

首先, 在车的前挡风玻璃内侧中间后视镜底座附近(无遮挡物和挡光涂层)找到小片区域, 用清洁布擦干净(确保无灰尘、水渍、油污), 撕开记录仪底座上的胶纸(注意不要让手或物碰到胶层), 把记录仪粘贴到前挡风玻璃上(粘贴上时一定要确保记录仪是平整的, 粘贴后不要取下来二次粘贴, 这样会粘不牢固)连接好记录仪的所有专用延长线, 最后才把记录仪连接到车上相应端口取电。

二、按键功能

- 1、长按5秒开机/关机。
- 2、短按第一下显示时间和储存剩余容量, 第二下显示WIFI名称和密码, 再按返回主界面。
- 3、连接两下开启/关闭录音功能。
- 4、长按2秒松开是给视频加锁。

三、手机下载APP软件

提供以下方式下载安装 APP 软件。

- 1、①手机扫描二维码, 下载专用APP, 即可连接并对本机进行手机操作。
- ②在手机设置里面找到WIFI信号ID: BD-*****, 初始密码为: 12345678。连接成功, 打开APP, 连接CVR, 即可手机操作。
- ③WIFI模式下, 在手机设置里面断开WIFI信号, 即可退出WIFI模式。



- 2、进入应用商店下载, 如ios系统, 可进入APPstore 搜索“录风者”进行下载。

四、APP操作说明

主界面如图



- | | |
|-------------|-------------|
| A: 录像状态 | B: 前后录切换键 |
| C: 录像开始/暂停键 | D: 视频文件区 |
| E: 横竖屏切换键 | F: 麦克风开/关闭键 |
| G: 拍照键 | H: 设置界面 |

五、常见故障处理

1. 打开手机 APP 软件无法显示预览画面。
处理办法: 首先确定记录仪是否通电正常启动(判断办法: 观察记录仪上的呼吸灯是否亮, 正常情况是, 未插存储卡常亮, 插了存储卡闪烁); 再是检查手机连接记录仪是否连接成功, 若连接成功在APP主介面会显示记录仪的设备名称“BD-*****”

2. 无法录像, 无法进入视频回看界面, 或进入回看界面了看不到视频文件, 或能看到文件但回看不了, 录像视频文件大小、时间不正常, 视频回放卡顿。
处理方法: 这几种情况一般都是TF存储卡的问题, 首先在记录仪 APP界面点设置进入, 把内存卡格式化一次再退出, 让记录仪开始录像一段时间再试试, 如果还不行, 就必须更换TF卡(必须是真高速TF卡, 最大支持64G。)

六、记录仪免责声明说明

1. 本产品为车辆行驶过程中影像及声音等相关资讯的记录, 仪器保存资料只作为参考之用, 本司对任何非正常使用本产品出现的坏档、数据丢失等所造成的任何损失不负连带责任。
2. 我们推荐使用Class10以上存储卡, 同时为避免使用者产生误会, 特作如下说明: 机器必须要在正常工作状态下才可记录, 但在以下情况会导致最后一个录影损坏或者丢失: A、录影过程中拔出存储卡, 其他任何非正常操作行为, 均可能导致最后一个录影文件损坏或者丢失。B、录影过程中机器遭受破坏性碰撞导致的录影文件损坏或丢失。
3. 记录仪使用过程中, 请务必熟记并做到以下内容: 请在法律允许范围内使用记录仪, 请妥善保存好记录仪说明书, 说明书上有记录仪初始连接信息。认真阅读行车记录仪说明书并按其要求执行。如记录仪直接和汽车供电系统相连, 发动机为启动的情况下, 请勿长时间使用记录仪, 否则会导致汽车亏电而无法启动。

七、注意事项

- 1、购买无卡套餐的客户, 由于市场内存卡参差、不齐, 记录仪读取内存卡频率高, 对内存卡品质要求较高, 如插自有内存卡, 机器出现死机, 软件卡顿情况, 请联系客服购买原装内存卡使用。
- 2、3M胶安装之前, 先确定要安装的位置, 再把3M胶的膜撕掉, 按压上去2分钟松掉, 即可完成安装。

Dash Cam

User Manual (EN)

Hardware Installation

First, find a small area near the base of the middle rearview mirror on the inside of the car's windshield (without obstructions and light-blocking coating), wipe it clean with a cleaning cloth (make sure there is no dust, water stains, or oil stains), tear off the adhesive tape on the base of the recorder (be careful not to let your hands or objects touch the adhesive layer), and stick the recorder to the windshield (be sure to make sure the recorder is flat before sticking it on, and do not remove it and stick it again after sticking it, otherwise it will not stick firmly) Connect all the dedicated extension cables of the recorder, and finally connect the recorder to the corresponding port on the car to get power.

Button Function

1. Press and hold for 5 seconds to turn on/off.
2. The first press displays the time and remaining storage capacity, and the second press displays the WiFi name and password, and then press to return to the main interface.
3. Press twice to turn on/off the recording function.
4. Press and hold for 2 seconds and release to lock the video.

Download APP software on mobile

The following methods are provided to download and install APP software.

1.① Scan the QR code with your mobile phone, download the dedicated APP, and you can connect and operate the machine with your mobile phone.

② Find the WiFi signal ID in the mobile phone settings: BD-*****, the initial password is: 12345678. After the connection is successful, open the APP, connect to the CVR, and you can operate it with your mobile phone.

③ In WIFI mode, disconnect the WiFi signal in the mobile phone settings to exit WIFI mode.

2. Enter the App Store to download. For example, if you are using the iOS system, you can enter the APPstore and search for "Recorder" to download.



APP operation instructions

The main interface is as shown in the figure



- A: Recording status
- B: Front and rear recording switch button
- C: Recording start/pause button
- D: Video file area
- E: Horizontal and vertical screen switch button
- F: Microphone on/off button
- G: Photo button
- H: Settings interface

Common troubleshooting

1. The preview screen cannot be displayed when the mobile phone APP software is opened.
Solution: First, make sure whether the recorder is powered on and started normally (judgment method: observe whether the breathing light on the recorder is on. Normally, it is always on when no memory card is inserted, and it flashes when a memory card is inserted); then check whether the mobile phone is connected to the recorder successfully. If the connection is successful, the device name of the recorder "BD-*****" will be displayed on the main interface of the APP

2. Unable to record, unable to enter the video playback interface, or unable to see the video file after entering the playback interface, or able to see the file but unable to playback, the size and time of the recorded video file are abnormal, and the video playback is stuck.
Solution: These situations are generally caused by TF memory card problems. First, click Settings on the recorder APP interface to enter, format the memory card once and then exit, let the recorder start recording for a while and try again. If it still doesn't work, you must replace the TF card (it must be a true high-speed TF card, supporting up to 64G.)

Disclaimer of recorder

1. This product records images, sounds and other related information during vehicle driving. The data stored in the instrument is only for reference. Our company is not jointly liable for any losses caused by any abnormal use of this product, such as bad files and data loss.
2. We recommend using Class 10 or above memory cards. At the same time, to avoid misunderstandings by users, the following instructions are made: The machine must be in normal working condition to record, but the last video will be damaged or lost in the following situations: A. Pulling out the memory card during recording, any other abnormal operation behavior may cause the last video file to be damaged or lost. B. The video file is damaged or lost due to a destructive collision of the machine during recording.
3. When using the dashcam, please remember and do the following: Please use the dashcam within the scope permitted by law, and keep the dashcam manual properly. The manual contains the initial connection information of the dashcam. Carefully read the dashcam manual and follow its requirements. If the dashcam is directly connected to the car power supply system and the engine is started, do not use the dashcam for a long time, otherwise the car will lose power and fail to start.

Notes

1. For customers who purchase the card-free package, due to the unevenness of the memory cards in the market, the recorder reads the memory card frequently, and has high requirements for the quality of the memory card. If you insert your own memory card, the machine freezes and the software freezes. Please contact customer service to purchase the original memory card.
2. Before installing the 3M glue, first determine the location to be installed, then tear off the 3M glue film, press it for 2 minutes and release it, and the installation is complete.

Warning Statement

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation.

This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance 20cm between the radiator & your body.